
Referat af ekstraordinaer generalforsamling i 
Gribskov 118. november 2024

Dagsorden:
A. Valg af dirigent
Kasper Bang blev valgt.

1.. Forslag om etablering af gratis Fibernet i AB Gribskovl
Vores sl0jfeanlaeg har set bedre dage, derfor bar vi vaeret i dialog med YouSee for at fremtidssikre vores 
andelsboligforening.

Ved at lave en forenings aftale med YouSee far lagt gratis Firbenet ind i alle 20 boliger.

Det betyder:

S Fibernet 200/200 mbit bliver lagt ind, i alle 20 boliger for 239 kr. pr. mrd. pr husstand.
Det er en last aftale minimum 2 ar, defte betales via husleje for hver husstand.

Det er muligt at hver husstand kan tilk0be YouSee Forenings tilbud pa:

■S hurtigere Hastighed 
S TV-pakker Lille, grund eller stor 
^ Point hvor du frit kan vselge.

Det sker mellem hver enkelt husstand og YouSee og afregninger for egen regning.

Forslag til Nedlasgning af Sl0jfe anlasg.

Opsigelse og nedlaeggelse af sl0jfeanlaeg i AB Gribskovl, betyder at:

■f Der ikke er adgang til Tv og TV-pakker
S Du/I ville ikke skulle betale 579 kr. i antennebidrag over husleje 
S Internetadgang via Tv-stik ville ikke laengere vaere tilgaengelig.
^ Anlaegget nedlaegges f0rst efter ny installation af fibernet.

Michael Friis-lbsen fra Yousee deltog I dette pun lit.

Der blev stille spdrgsmal om indhold i aftalen, specielt omkring hvad grundaftalen og tilkpb omfattede.

Michael forslog at vi nar vi kom laengere frem i processen fik bespg af medarbejdere fra Yousee der kunne 
hjaelpe den enkelte med hvilken Ipsning med hensyn til eventuelle tiikpb der ville vaere den mest 
fordelsagtige for den enkelte andelshaver.

Forslaget blev vedtaget med alle stemmer, der var ingen imod og ingen der undlod at stemme



2. Orientering om m0de mellem afdelingsbestyrelserne i Sophienborgomradet 10. oktober 
2024 Emne: tryghed

Dorthe og Karine orienterede om tryghedsm0de mellem andelsbestyrelserne I Sophienborg omradet.

Der vil blive omdelt skemaer I jeres postkasser, hvor man ska! notere, hvis og hvor man observerer nogle 
bega haen/aerk e.l. Man ska! ikke tage kontakt til de pdgaeldende men derimod kontakte SSP eller politiet.

Giv gerne naboer besked hvis I ikke er hjemme, sa vi kan hjaelpe hinanden.

Dette er forebyggende. Der er ingen grand til at man ska I bekymre sig.

Dirigenten afsluttede herefter den ekstraordinaere generalforsamling


